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Rada Miasta Ostrów Mazowiecka 

Protokół nr  XVI/2020 

XVI Sesja w dniu 11 marca 2020  

Obrady rozpoczęto 11 marca 2020 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 17:03 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Dylewski 

2. Mirosław Gromek 

3. Beata Herman 

4. Michał Kacprzak 

5. Bogusław Konrad 

6. Anna Krajewska 

7. Robert Krajewski 

8. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska 

9. Krzysztof Laska 

10. Ewa Orzechowska 

11. Waldemar Józef Pałys 

12. Jerzy Pawluczuk 

13. Paweł Adrian Pecura 

14. Mirosław Pędzich 

15. Andrzej Pęksa 

16. Edward Witold Podbielski 

17. Mieczysław Szymalski 

18. Renata Teresa Trojanowska 

19. Henryk Wilczewski 

20. Jacek Wilczyński 

21. Edward Zalewski 

 

1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski dokonał otwarcia XVI sesji Rady 

Miasta, zwołanej w trybie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym wypowiadając formułę „Otwieram XVI sesję Rady Miasta Ostrów Mazowiecka”. 

Następnie przywitał serdecznie zaproszonych gości oraz wszystkich przybyłych na obrady. 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski stwierdził, że 

na stan 21 Radnych, na sesji obecnych jest 20 radnych, w związku z powyższym podjęte 

uchwały będą prawomocne. Radny p. Paweł Adrian Pecura przybył na posiedzenie sesji Rady 

Miasta w trakcie trwania obrad.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski zwrócił się z prośbą o uczczenie 

minutą ciszy zmarłego mieszkańca miasta śp. Zygmunta Klepackiego, który sprawował 

funkcję Przewodniczącego Rady Miasta w pierwszej kadencji oraz był Radnym Miasta w 

trzeciej kadencji. Dodatkowo śp. Zygmunt Klepacki był wybitnym działaczem sportowym. 

Minuta ciszy. 
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2. Informacja o porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski udzielił informacji, że Rada Miasta 

może wprowadzić zmiany do porządku obrad bezwzględną większością głosów ustawowego 

składu Rady. Powiadomił, że Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer wniósł o wprowadzenie do 

porządku obrad następujących projektów uchwał: 

a) w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ostrowi 

Mazowieckiej do prowadzenia postępowania i wydawania decyzji administracyjnych  

w sprawach dotyczących świadczeń materialnych o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie Miasta Ostrów Mazowiecka, 

b) w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ostrowi 

Mazowieckiej do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej 

dotyczących dodatku energetycznego. 

c) w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych. 

 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski zapytał czy ktoś zgłasza inne wnioski bądź 

uwagi do porządku obrad. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer powiadomił, że wnosi o zdjęcie z porządku obrad 

projektu uchwały dot. ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych na terenie Miasta Ostrów Mazowiecka. Wyjaśnił, że powodem ww. wniosku są 

różne zdania na ten temat, które pojawiły się w trakcie dyskusji m. in. na posiedzeniach 

komisji. Wskazał, że sprawa będzie rozpatrywana na sesji Rady Miasta w przyszłości.   

Radna p. Anna Krajewska poinformowała, że wnosi o zdjęcie z porządku obrad projektu 

uchwały dot. przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie miasta Ostrów Mazowiecka na 2020 rok. Wspomniała, że 

uchwała nie sprawdza się w dotychczas podejmowanej formie. Zwróciła się z prośbą  

o skierowanie projektu uchwały do prac komisji celem wypracowania odpowiedniego 

programu wraz z organizacjami pozarządowymi i urzędnikami. 

Radny p.  Stanisław Dylewski wyraził zaskoczenie wnioskiem Burmistrza Miasta  

p. Jerzego Bauera dot. zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały dot. ustalenia maksymalnej 

liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie Miasta Ostrów Mazowiecka. 

Wspomniał o propozycji zorganizowania debaty publicznej w tej sprawie. Zauważył, że 

Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku 

publicznego wypracowała w tracie swojego posiedzenia wniosek w sprawie. Wyraził 

negatywne zdanie o sposobie sprawowania władzy przez Burmistrza Miasta p. Jerzego 

Bauera. 

 

Głosowano wniosek w sprawie wprowadzenia do porządku obrad punktu: Podjęcie 

uchwał: a) w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Ostrowi Mazowieckiej do prowadzenia postępowania i wydawania decyzji 

administracyjnych w sprawach dotyczących świadczeń materialnych o charakterze 

socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Miasta Ostrów Mazowiecka,  

b) w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Ostrowi Mazowieckiej do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji 

publicznej dotyczących dodatku energetycznego. 

Wyniki głosowania: 
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ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, 

Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa 

Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa 

Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski 

 

Głosowano wniosek w sprawie wprowadzenia do porządku obrad punktu: Podjęcie 

uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, 

Anna Krajewska, Robert Krajewski, Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef 

Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward 

Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, 

Edward Zalewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Jacek Wilczyński 

 

Głosowano wniosek w sprawie zdjęcia z porządku obrad punktu: Podjęcie uchwały w 

sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych na terenie Miasta Ostrów Mazowiecka. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga 

Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Paweł Adrian 

Pecura, Mirosław Pędzich, Edward Witold Podbielski, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski 

PRZECIW (8) 

Stanisław Dylewski, Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Jerzy Pawluczuk, Andrzej Pęksa, 

Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski 

 

Głosowano wniosek w sprawie zdjęcia z porządku obrad punktu w sprawie: Podjęcia 

uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Ostrów Mazowiecka na 2020 rok. 

Wyniki głosowania: 
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ZA: 9, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Stanisław Dylewski, Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Jerzy Pawluczuk, Andrzej Pęksa, 

Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński 

PRZECIW (11) 

Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Robert Krajewski, Krzysztof Laska, 

Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Edward 

Witold Podbielski, Edward Zalewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jolanta Jadwiga Kwiatkowska 

 

 

3. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 r.,  

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 

2020-2030. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski przedstawił wyniki głosowania 

poszczególnych komisji: 

Komisja Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego – 5 głosów „za” przy 

0 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” w stosunku do obu projektów uchwał. 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony Środowiska - 6 

głosów „za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymującym się” w stosunku do obu 

projektów uchwał. 

Komisja Planowania Przestrzennego, Budownictwa i Gospodarki Gruntami - 6 głosów „za” 

przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” w stosunku do obu projektów 

uchwał. 

Komisja Rewizyjna - 5 głosów „za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymującym 

się” w stosunku do obu projektów uchwał. 

Brak głosów w dyskusji. 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały nr XVI/162/2020 w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2020 r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, 

Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa 

Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Henryk 

Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Renata Teresa Trojanowska 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały XVI/163/2020 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 2020-2030. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, 

Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, 

Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej 

Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Henryk Wilczewski, Jacek 

Wilczyński, Edward Zalewski 

PRZECIW (1) 

Anna Krajewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Renata Teresa Trojanowska 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

położonych na terenie Miasta Ostrów Mazowiecka oraz warunków i trybu składania 

deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski przedstawił wyniki głosowania 

poszczególnych komisji: 

Komisja Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego – 4 głosów „za” przy 

0 głosach „przeciw” i 2 głosie „wstrzymującym się” . 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony Środowiska - 6 

głosów „za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymującym się” . 

Komisja Planowania Przestrzennego, Budownictwa i Gospodarki Gruntami - 4 głosów „za” 

przy 0 głosach „przeciw” i 3 głosie „wstrzymującym się”. 

Brak głosów w dyskusji. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały XVI/164/2020 w sprawie określenia wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 

przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie Miasta Ostrów Mazowiecka oraz 

warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, 

Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian 

Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, 

Edward Zalewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Stanisław Dylewski, Michał Kacprzak, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Renata Teresa 

Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby 

zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie Miasta Ostrów Mazowiecka. (punkt 

zdjęto z porządku obrad) 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Ostrów Mazowiecka na 2020 rok. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski przedstawił wyniki głosowania 

poszczególnych komisji: 

Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku 

Publicznego - 4 głosy „za” przy 1 głosie „przeciw” i 2 głosach „wstrzymującym się” . 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony Środowiska - 6 

głosów „za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymującym się” . 

W dyskusji wzięli udział: 

Radna p.  Anna Krajewska zaapelowała do Radnych Miasta o nie podejmowanie uchwały  

w zaproponowanym kształcie. 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały XVI/165/2020 w sprawie przyjęcia Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

miasta Ostrów Mazowiecka na 2020 rok. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Robert Krajewski, Krzysztof Laska, 

Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Edward 

Witold Podbielski, Edward Zalewski 

PRZECIW (8) 

Stanisław Dylewski, Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Andrzej Pęksa, Mieczysław 

Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Jerzy Pawluczuk 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu „ Regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków na terenie Miasta Ostrów Mazowiecka". 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski przedstawił wyniki głosowania 

poszczególnych komisji: 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony Środowiska - 6 

głosów „za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymującym się” . 

Komisja Planowania Przestrzennego, Budownictwa i Gospodarki Gruntami - 4 głosów „za” 

przy 0 głosach „przeciw” i 3 głosie „wstrzymującym się”. 

Brak głosów w dyskusji. 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały XVI/166/2020 w sprawie przyjęcia projektu „ 

Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Miasta Ostrów 

Mazowiecka". 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, Robert Krajewski, 

Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , 

Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold 

Podbielski, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Stanisław Dylewski, Anna Krajewska, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska 

 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia Regulaminu przyznawania Stypendium 

Burmistrza Miasta Ostrów Mazowiecka dla uzdolnionych uczniów. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski przedstawił wyniki głosowania 

poszczególnych komisji: 

Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku 

Publicznego - 7 głosów „za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymującym się” . 

Komisja Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego – 6 głosów „za” przy 

0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymującym się” . 

Brak głosów w dyskusji. 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały XVI/167/2020 w sprawie określenia Regulaminu 

przyznawania Stypendium Burmistrza Miasta Ostrów Mazowiecka dla uzdolnionych 

uczniów. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (21) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, 

Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa 

Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa 

Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu 

użytkowego położonego w Ostrowi Mazowieckiej. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski przedstawił wyniki głosowania 

poszczególnych komisji: 

Komisja Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego – 6 głosów „za” przy 

0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymującym się”. 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony Środowiska - 6 

głosów „za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymującym się”. 

Brak głosów w dyskusji. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały XVI/168/2020 w sprawie zgody na zawarcie 

kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego położonego w Ostrowi Mazowieckiej. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, 

Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa 

Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa 

Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski 

10. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ostrowi 

Mazowieckiej do prowadzenia postępowania i wydawania decyzji administracyjnych w 

sprawach dotyczących świadczeń materialnych o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie Miasta Ostrów Mazowiecka, 

b) w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ostrowi 

Mazowieckiej do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej 

dotyczących dodatku energetycznego. 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały XVI/169/2020 w sprawie upoważnienia 

Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ostrowi Mazowieckiej do 

prowadzenia postępowania i wydawania decyzji administracyjnych w sprawach 

dotyczących świadczeń materialnych o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie Miasta Ostrów Mazowiecka. 

Wyniki głosowania: 
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ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, Anna Krajewska, 

Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, 

Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej 

Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, 

Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Dylewski 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały XVI/170/2020 w sprawie upoważnienia 

Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ostrowi Mazowieckiej do 

załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej dotyczących 

dodatku energetycznego. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, 

Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa 

Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa 

Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

gminnych. 

 Radny p. Henryk Wilczewski zwrócił się z prośbą o krótkie wyjaśnienie przedmiotu 

uchwały z uwagi na tryb wprowadzenia projektu uchwały do porządku obrad sesji Rady 

Miasta. 

 Sekretarz Miasta p. Bożena Szostak udzieliła informacji o przedmiocie 

zaproponowanego projektu uchwały.  

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały XVI/171/2020 w sprawie wysokości stawek opłat 

za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, 

Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa 

Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław 
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Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa 

Trojanowska, Henryk Wilczewski, Edward Zalewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Wilczyński 

 

12. Wolne wnioski i sprawy różne. 
 

W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poruszył temat dot. oświadczeń 

majątkowych. Poinformował o terminie składania oświadczeń majątkowych przez Radnych 

Miasta oraz uwagach Urzędu Skarbowego jakie zostały przekazane Radnym Miasta wraz  

z dokumentami.   

Osoba z publiczności prowadząca sklep Żabka znajdujący się na ul. 3 Maja 15 zwróciła 

się z prośbą o przyznanie koncesji na alkohol dla ww. sklepu. Dodała, iż w przypadku braku 

możliwości przyznania koncesji na każdy rodzaj alkoholu prosi o przyznanie koncesji na 

sprzedaż piwa oraz wina. Podała argumenty służące pozytywnemu rozpatrzeniu jej prośby.  

Przedstawiła obecną sytuację sklepu, a także opisała położenie swojej działalności 

gospodarczej. 

Radny p. Andrzej Pęksa zadał pytanie o plany związane z dwiema około stuletnimi 

sosami znajdującymi się na ul. Brokowskiej, gdzie obecnie trwa realizacja inwestycji budowy 

ciągów pieszo-rowerowych. Dodał, że drzewa są oznaczone czerwoną farbą. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer odpowiedział, że negatywne opinie mieszkańców co 

do wycięcia sosen wpłynęły na podjęcie decyzji o wstrzymaniu pracy dot. usunięcia drzew. 

Radny p. Andrzej Pęksa kontynuował temat zwracając uwagę na nieestetyczny wygląd 

sosem. Zwrócił się z prośbą o interwencję w tej sprawie. 

 Radny p. Stanisław Dylewski wyraził rozczarowanie wynikiem głosowania nad 

wnioskiem o zdjęcie z porządku obrad punktu dot.  zmiany uchwały w sprawie ustalenia 

maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie Miasta Ostrów 

Mazowiecka. Odczytał pismo  mieszkańców z osiedla na ul. Kilińskiego, którego treść 

zawiera stanowisko mieszkańców osiedla na ul. Kilińskiego sprzeciwiające się przyznaniu 

koncesji na sprzedaż alkoholu dla sklepu Żabka zlokalizowanego na ul. 3 Maja 15. Przytoczył 

fragment artykułu prasowego dot. złożenia wniosku „Solidarności” o przeprowadzenie 

kontroli w sieci sklepów Żabka przez Państwową Inspekcję Pracy.  Zasugerował 

zorganizowanie debaty publicznej w tej sprawie. 

Radny p. Jerzy Pawluczuk zapytał czy są informacje dot. wyjaśnienia sprawy wjazdu 

położonego obok  ul. Kilińskiego stanowiącego pierwotnie drogę pożarową, gdzie obecnie są 

prowadzone prace drogowe w związku z inwestycją budowy ciągów pieszo-rowerowych. 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował, że jest już  przywrócona 

droga pożarowa wspomniana w wypowiedzi radnego p. Jerzego Pawluczuka. 

Radny p. Jacek Wilczyński zapytał o możliwość ponownego procedowania sprawy 

wyboru metody ustalania stawki opłaty za zagospodarowanie odpadów na posiedzeniach 

komisji oraz sesji Rady Miasta w celu obniżenia wysokości stawki za gospodarowanie 

odpadami. Spostrzegł, że mieszkańcy miasta wyrażają niezadowolenie wobec rosnącej stawki 

opłaty za gospodarowanie odpadami. Wspomniał również o podatkach, które niedawno uległy 

wzrostowi. Wyraził stanowisko, że Rada Miasta powinna wspierać działalność lokalnych 
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przedsiębiorców. 

Radna p.  Jolanta Jadwiga Kwiatkowska zadała pytanie czy na obszarze miasta 

wprowadzono nowe zarządzenia dla właścicieli wystawiających na sprzedaż swoje pojazdy. 

Przytoczyła sytuację mieszkanki miasta stanowiącą powód zadania ww. pytania. Pytała o 

termin porządkowania terenu po pożarze budynku tzw. Małej Jedynki. Zauważyła, że przy 

sprzyjających warunkach atmosferycznych z pogorzeliska będzie się wydobywać 

nieprzyjemny zapach.  Ponadto radna poprosiła o udzielenie odpowiedzi na pytanie czy są 

planowane prace remontowe na tzw. skwerku położonym na skrzyżowaniu ulic 

Mieczkowskiego i Partyzantów. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer przypomniał o zmianie sposobu składania interpelacji 

przez Radnych Miasta. Odniósł się do wypowiedzi przedmówców udzielając następujących 

informacji:  

- nie można przystąpić do usunięcia zgliszcza po pożarze tzw.” Małej Jedynki” czego 

powodem jest trwające dochodzenie policyjne oraz sprawy związane z ubezpieczeniem,  

- Rada Miasta może w dalszym ciągu prowadzić rozmowy w kwestii dot. gospodarki 

odpadowej na terenie miasta. Nadmienił, że odbędą się dyskusje publiczne w tej sprawie.  

Dodał, że władze miasta nieustannie zbierają informację na temat rozwiązań przyjętych  

w innych miejscowościach w celu znalezienia najlepszej formy poboru odpłatności za zbiórkę 

odpadów od mieszkańców miasta. Zwrócił uwagę na czynniki zewnętrze oraz ilość odpadów 

niesegregowanych generujących najwyższe koszty w systemie gospodarki odpadowej. 

Poinformował o kampanii edukacyjnej dot. segregacji odpadów. 

Mieszkaniec miasta w pierwszej kolejności poruszył temat segregacji śmieci na terenie 

miasta. Wspomniał sytuację rozmowy z lokalnym przedsiębiorcą zajmującym się 

przetwarzaniem odpadów, który poinformował o braku możliwości poddania recyklingowi 

odpadów pochodzących z miasta ze względu na mały stopień segregacji odpadów.  Poprosił  

o wyjaśnienie na czym polega proces zagospodarowania odpadów, za który ponoszą koszty 

mieszkańcy miasta.  Podał przykład gminy Rzekuń, gdzie nie ma wliczonych kosztów za 

gospodarowanie odpadów do systemu gospodarki odpadami w ww. gminie. Udzielił 

informacji o zbiórce podpisów wśród mieszkańców miasta  niezadowolonych z przyjętego 

sposobu poboru opłaty za gospodarowanie odpadami. Poinformował, że jeśli sytuacja nie 

ulegnie poprawie mieszkańcy miasta osobiście pojawią się w Urzędzie Miasta wyrażając swój 

negatywny stosunek do decyzji podjętych przez władze miasta. Zwrócił się do władz miasta  

o branie pod uwagę opinii mieszkańców miasta przy dokonywaniu decyzji w tej sprawie. 

Następnie zwrócił uwagę na dużą ilość inwestycji realizowanych na obszarze miasta 

jednocześnie zadając pytanie czy miasto stać na wykonanie ww. przedsięwzięć. Mieszkaniec 

miasta udostępnił swój numer telefonu dla osób wyrażających chęć kontaktu z mieszkańcem 

miasta. 

Prezes ZGK p.  Paweł Mieczkowski odpowiadając na wypowiedź mieszkańca miasta 

wyjaśnił, że ZGK wybierając najkorzystniejszą ofertę sprzedaje materiały pochodzące  

z odpadów segregowanych. Zaznaczył, iż odpady poddawane dalszym procesom w ZGK są 

segregowane. Zaprosił mieszkańca miasta oraz lokalnego przedsiębiorcę wspomnianego  

w wypowiedzi mieszkańca miasta do zakładu utylizacji odpadów, gdzie można zobaczyć 

sposób funkcjonowania zakładu. Zaapelował o możliwie najlepszą segregację śmieci. 

Objaśnił udział ZGK w systemie gospodarki odpadami w innych gminach, gdzie spółka 

wygrała przetarg na transport do instalacji wskazanej przez poszczególną gminę. Poprosił  

o kierowanie pytań do prezesa ZGK w celu udzielenia wyjaśnień na pojawiające się 

wątpliwości. 

Mieszkaniec Miasta pytał czy jest zysk ze sprzedawanych frakcji. 
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Prezes ZGK p. Paweł Mieczkowski udzielił informacji o podziale frakcji  

z poszczególnych odpadów, a także jakie procesy są związane z ww. frakcjami. 

Radna p. Anna Krajewska (Ad Vocem) przypomniała o braku odpowiedzi na pytania 

zadane przez Radną na poprzedniej sesji Rady Miasta. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer zwrócił się do radnej p. Anny Krajewskiej o złożenie 

interpelacji w trybie określonym ustawowo. 

Radna p. Anna Krajewska wyraziła zdanie, że pytania Radnej były zadane podczas 

procedowania uchwały na poprzedniej sesji Rady Miasta przez co udzielenie odpowiedzi 

powinno nastąpić również w tym samym czasie. Zwróciła się o udzielenie odpowiedzi na 

pytania.  

Radny p. Stanisław Dylewski zaznaczył, że miasto ma obowiązek przestrzegania 

ustawy o wychowaniu w trzeźwości i zapobieganiu alkoholizmowi. Udzielił informacji, że  

w Polsce znacząco wzrasta ilość spożywanego alkoholu. Przedstawił w formie 

wydrukowanego zdjęcia teren wokół sklepu, w którym sprzedawany jest alkohol. 

Radny p. Jacek Wilczyński wtrącił, że odpowiedzialność za wygląd terenu wokół sklepu 

ponosi właściciel sklepu. 

Radny p. Stanisław Dylewski wyraził przekonanie, że dopuszczenie do takiej sytuacji  

w obszarze wokół sklepu jest spowodowane niewystarczającymi patrolami Policji oraz Straży 

Miejskiej, brakiem monitoringu, brakiem decyzji rozwiązujących problem. Wyraził 

zaskoczenie zachowaniem Radnych będących nauczycielami, którzy nie wypowiedzieli się  

w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych na terenie Miasta Ostrów Mazowiecka. Przytoczył informację, iż 

miasto otrzymuje 470 tys. zł z koncesji ze sprzedaży alkoholu, zaś czterotygodniowa terapia 

jednego pacjenta to koszt 28 tys. zł. Zaznaczył, że alkoholizm jest przyczyną wielu dramatów 

rodzinnych. 

Radna p.  Beata Herman podkreśliła, że zdjęcie punktu dot. zmiany uchwały w sprawie 

ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie Miasta 

Ostrów Mazowiecka nie oznacza zwiększenia liczby ww. zezwoleń.  Wytłumaczyła, że 

aktualnie obowiązuje dotychczasowa liczba zezwoleń. Radna nawiązując dodatkowo do słów 

mieszkańca miasta udzieliła informacji, iż realizacją inwestycji budowy ciągów pieszo-

rowerowych na ul. Brokowskiej zajmuje się duża grupa pracowników i sprzętu budowlanego. 

Poprosiła o zwracanie uwagi na wypowiadane słowa zważywszy na transmitowanie przebiegu 

sesji Rady Miasta. 

Radny p. Andrzej Pęksa nawiązując do tematu inwestycji budowy ciągów pieszo-

rowerowych na ul. Brokowskiej dodał, że prace budowlane na tej ulicy przebiegają sprawnie. 

Radny p. Waldemar Józef Pałys nawiązując do wypowiedzi radnego p. Stanisława 

Dylewskiego wyraził zrozumienie wobec zainteresowania sprawą alkoholizmu na obszarze 

miasta przez radnego. Równocześnie podkreślił, iż wypowiadane uwagi  pozostałych 

Radnych Miasta do słów radnego p. Stanisława Dylewskiego  nie oznaczają zgody na 

propagowanie alkoholizmu w mieście. Wspomniał o różnych opiniach podczas wielokrotnych 

analiz tematu przez Radę Miasta. Zdaniem Radnego sprzedaż alkoholu nie powinien być 

wyznacznikiem prowadzenia działalności gospodarczej. Dodał, iż na obszarze miasta jest zbyt 

wiele miejsc sprzedaży alkoholu w porównaniu do wielkości miasta. Radny wyraził 

pozytywną opinię w kwestii ilości realizowanych inwestycji na terenie miasta, zwracając  

uwagę na znaczny udział dofinansowania zewnętrznego umożliwiającego wykonanie ww. 

przedsięwzięć. Zaapelował o to, aby nie oceniać przebiegu poszczególnych inwestycji przed 
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zakończeniem prac budowlanych. Jako przykład podał inwestycję na ul. Kościuszki. 

Nadmienił, że prace drogowe na wskazanej ulicy przebiegają w sposób wzorcowy. Odwołując 

się do kwestii sosen na ul. Brokowskiej podkreślił, że wycinanie drzew w trakcie 

wykonywania inwestycji wiąże się z nasadzeniem nowych drzew w innych dogodnych 

miejscach. 

Radny p. Jacek Wilczyński korzystając z obecności Dyrektora MOSiR p. Bartłomieja 

Pieńkowskiego podziękował za współpracę z klubem sportowym KS Ostrowia w swoim 

imieniu oraz klubu. Radny wspomniał o sytuacji związanej z odebraniem klubowi jednego  

z pomieszczeń technicznych. Podał informację o rozpoczęciu prac remontowych  

w pomieszczeniu, które zajmował  śp. Zygmunta Klepackiego. Poprosił o wyeksponowanie 

pamiątek należących do śp. Zygmunta Klepackiego umożliwiający ich podziwianie przez 

lokalną społeczność. 

Dyrektor MOSiR p.  Bartłomiej Pieńkowski poinformował, podjęcie decyzji 

poprzedzają  konsultacje z danym środowiskiem sportowym. Dodał, że realizacja planów dot. 

biura klubu sportowego KS Ostrovia jest zgodna z uzgodnieniami. Objaśnił, że remont 

pomieszczenia śp. Zygmunta Klepackiego miał początek jeszcze za życia trenera oraz jest 

wynikiem zaleceń sanepidu. 

Radny p. Jacek Wilczyński powiedział,  że po podjęciu decyzji  Dyrektora MOSiRu p. 

Bartłomieja Pieńkowskiego o dalszym przeznaczeniu ww. pomieszczenia prezes klubu 

sportowego p. Andrzej Szostak nawiązał kontakt z Dyrektorem MOSiR Spostrzegł, że 

wcześniej nie prowadzono rozmów w tej sprawie z zarządem klubu sportowego KS Ostrovia. 

Zaznaczył w jaki sposób traktowana jest piłka nożna na terenie miasta. Wyraził przekonanie, 

że łączenie polityki ze sportem odbywa się kosztem dzieci. 

Dyrektor MOSiR p. Bartłomiej Pieńkowski wyjaśnił, że nie działa przeciwko piłce 

nożnej. Zwrócił uwagę, że działania Dyrektora MOSiR widoczne są poprzez efekty jego 

pracy. 

Radny p. Krzysztof Laska zwrócił się z prośbą o równe traktowanie podmiotów 

gospodarczych. Stwierdził, że przyznawanie koncesji powinno się odbywać według 

kolejności zgłaszania się przedsiębiorców. Zauważył, że ilość zezwoleń zintegrowanych na 

sprzedaż różnych rodzajów alkoholi na terenie miasta wynosi 121. Wyraził negatywną opinię 

na temat zdjętego z porządku obrad projektowi uchwały dot. ustalenia maksymalnej liczby 

zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie miasta. Uznał za niestosowną 

wypowiedź mieszkańca miasta w kwestii odnoszącej się do działalności Rady Miasta. 

Wspomniał o rozmowie radnego z mieszkańcem, w której mieszkaniec miasta przedstawiał 

odmienne stanowisko od wypowiedzianego na trwającej sesji. Wytłumaczył, że radny 

przeznacza dużą ilość czasu na kontakt z opinią publiczną. Dodał, że Rada Miasta działając  

w ramach swoich kompetencji podejmuje kroki służące dla dobra mieszkańców miasta. 

Nawiązując do tematu opłaty za gospodarowanie odpadami radny wyjaśnił, iż władze miasta 

w dalszym ciągu starają się wypracować optymalne rozwiązanie. Poprosił o zachowanie 

wzajemnego szacunku i cierpliwości podczas trwania prac budowlanych na poszczególnych 

inwestycjach. 

Mieszkaniec miasta p. Wiesław Piórkowski odpowiedział, że w trakcie rozmowy  

z Radnym Miasta p. Krzysztofem Laską mieszkaniec miasta słuchał wypowiedzi ww. radnego. 

Określił wypowiedź radnego p. Krzysztofa Laski jako „obrażającą” mieszkańca miasta. 

Nadmienił, że działa dla dobra lokalnej społeczności. Wyraził negatywne zdanie o decyzjach 

władz miasta zwracając uwagę na niskie zarobki mieszkańców miasta. 

Radna p. Beata Herman zwróciła się do mieszkańca  miasta p. Wiesława Piórkowski 
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o nie wyrażanie  się w sposób obrażający Radę Miasta. 

Radny p. Krzysztof Laska wskazał, że w poprzedniej wypowiedzi zwrócił uwagę 

mieszkańcowi miasta p. Wiesławowi Piórkowskiemu, który podał nieprawdziwą informację o 

najwyższej stawce opłaty za zagospodarowanie odpadów jaką posiada miasto w porównaniu 

do innych gmin. 

Mieszkaniec miasta p. Wiesław Piórkowski powiedział, że nadal aktywnie będzie się 

wypowiadać  w sprawie stawki opłaty za gospodarowanie odpadami. Zasugerował podjęcie 

wspólnej dyskusji w tej sprawie. Mieszkaniec miasta poruszył kwestię wody trafiającej do 

kanalizacji po przepompowaniu z MOSiR. 

Radny p.  Mirosław Gromek odnosząc się do tematu sosen na ul. Brokowskiej 

poinformował, że grupa mieszkańców miasta prowadzi zbiórkę podpisów do wniosku jaki 

zostanie złożony Burmistrzowi Miasta p. Jerzemu Bauerowi dot. podjęcia decyzji o usunięciu 

ww. drzew  z uwagi na stwarzające zagrożenie dla ruchu drogowego. Zaznaczył, iż prace 

drogowe przy inwestycji ul. Brokowskiej przebiegają na całym odcinku ulicy o długości ok. 1 

km. 

Radny p. Stanisław Dylewski (Ad Vocem) wspomniał, że radny został zaproszony na 

posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych  

i Porządku Publicznego z powodu omawiania projektu uchwały w sprawie ustalenia 

maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie miasta. Uznał, 

że stanowiska wypracowane w toku posiedzenia komisji należy poddać pod głosowanie. 

Wyraził zaskoczenie zgodą Przewodniczącego ww. Komisji radnego p. Waldemara Pałysa na 

zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały mimo wypracowania stanowiska w sprawie. 

Radny p. Waldemar Józef Pałys (Ad Vocem) odpowiedział, że objaśnienie przyczyn 

zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały dot. ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na 

sprzedaż napojów alkoholowych na terenie miasta wybrzmiało w trakcie sesji Rady Miasta. 

Zwrócił się z prośbą o nie charakteryzowanie zachowania radnego. 

  

13. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski stwierdził, że porządek obrad 16-ej 

sesji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka został wyczerpany. Następnie podziękował za 

aktywny udział w obradach sesji i zamknął obrady. 

Przewodniczący Rady Miasta 

/-/ Robert Krajewski 

 

Przygotowała: Magdalena Tyl-pomoc administracyjna BR 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

Przebieg posiedzenia XVI sesji zawiera nagranie dostępne na stronie Biuletynu Informacji Publicznej 
Urzędu Miasta Ostrów Mazowiecka. 


